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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Met veel verbazing lazen wij het bericht in het ED van 20 oktober j.l. dat er een derde vergunning is verleend 
voor een geitenhouderij in de gemeente Gemert-Bakel. Deze (toekomstige) geitenhouderij bevindt zich 
binnen 3,5 km van de Helmondse wijk Dierdonk, binnen 5 km van Rijpelberg, Helmond-Noord en Helmond-
Oost. Wij maken ons ernstig zorgen over de gezondheid van de bewoners in de omgeving van de 
(toekomstige) geitenhouderij. 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 
1. Op dinsdag 6 september 2016 nam de gemeenteraad van Helmond unaniem een motie aan, die het 
 college opdracht geeft inspanningen te verrichten tegen de komst van een geitenhouderij in de 
 gemeente Gemert-Bakel. Wat heeft het college n.a.v. de motie ondernomen? 
2. Was het college op de hoogte van de nieuwe aanvraag voor een vergunning voor een geitenhouderij 
 in de directe omgeving van Dierdonk?  
3. Zo ja, heeft u bezwaar aangetekend bij het college van B&W van de gemeente Gemert-Bakel? Of op 
 andere manier uw ongenoegen hierover uitgesproken? 
4. Zo nee, bent u het met ons is dat het niet melden van een dergelijke aanvraag, zeker gezien de 
 lopende discussie rondom 2 andere aanvragen voor (uitbreiding van) geitenhouderijen geen teken is 
 van collegialiteit van het college van B&W van de gemeente Gemert-Bakel?  
Wij roepen u op om over deze kwestie een stevig gesprek te voeren met het college van B&W van Gemert-
Bakel. Wij gaan ervanuit dat u zich blijft inzetten om de definitieve komst van de geitenhouderijen in Gemert-
Bakel tegen te gaan.  
Wij begrijpen niet hoe deze situatie heeft kunnen ontstaan, te meer omdat, zo lezen wij op het ED.nl, “de 
provincie Noord-Brabant gemeenten adviseert zich 'tot het uiterste inspannen' om ontwikkelingen bij 
pluimvee- en varkenshouderijen die leiden tot extra gezondheidsrisico's te voorkomen”. Zeker gezien de 
geschiedenis met Q-koortsuitbraak en de afschuwelijke gevolgen ervan voor veel van onze Helmondse 
inwoners, zou dezelfde aanbeveling gehanteerd moeten worden aangaande geitenhouderijen.  
 
Namens de PvdA-fractie, 
Mohammed Chahim en Mirjam van der Pijl 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
1. Al voor de behandeling van de Voorjaarsnota is er contact geweest met de gemeente Gemert-Bakel 

naar aanleiding van een brief die door buurtbewoners in Dierdonk verspreid is. Bij de behandeling van 
de Voorjaarsnota heeft wethouder De Leeuw in de raad gemeld dat er onrust was bij inwoners over een 
mogelijke komst van een geitenhouderij in de gemeente Gemert-Bakel. We zijn zowel ambtelijk als 
bestuurlijk actief in gesprek gegaan waarbij we de belangen van onze inwoners behartigen en om 
gezondheidsrisico’s te verkleinen. Echter, de gemeente Gemert-Bakel is verantwoordelijk voor 
vergunningverlening op hun grondgebied. Wij blijven de komende tijd in goed gesprek met de gemeente 
Gemert-Bakel en blijven het proces monitoren.  
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2. In de afgelopen periode zijn er meerdere locaties in beeld gekomen in Gemert-Bakel voor een 
geitenhouderij. In totaal gaat het om 3 locaties: 
 

 

1000 m 

825 m 

3674 m 

Grotelseheide 4 

Muizenhol 1 

Oldert 7 

 
- Oldert 7 te Bakel: De aanvraag voor een vergunning op locatie Oldert 7 te Bakel, waar het 

Eindhovens Dagblad van 20 oktober een bericht over heeft geschreven, loopt al sinds eind 2014 en 
is recent definitief geworden. Van die aanvraag waren wij niet op de hoogte. De publicaties over de 
vergunning zijn in de lokale media en op de website van Gemert-Bakel geplaatst. Door de 
ondernemer is bovendien een dialoog gevoerd met zijn omgeving. 

- Muizenhol 1 en Grotelseheide zijn de recente initiatieven en hier is ambtelijk en bestuurlijk contact 
over.  

3. Wij hebben geen formeel bezwaar aangetekend in de vorm van een zienswijze. Wel is er bestuurlijk 
contact geweest na de berichtgeving in het Eindhovens Dagblad. Daarin hebben we onze zorg 
uitgesproken en aangedrongen op een onafhankelijk onderzoek naar de gezondheidseffecten door de 
GGD. We hebben bovendien goede afspraken gemaakt over de wijze waarop we elkaar rondom 
dergelijke vergunningaanvragen informeren (zie ook het antwoord op vraag 4). 

4. Nee, dat zijn wij niet met u eens. De gemeente Gemert-Bakel heeft in 2014 zorgvuldig de procedure 
voor de betreffende aanvraag doorlopen. Nadien zijn we met elkaar in gesprek geraakt over dergelijke 
aanvragen en hebben we afspraken gemaakt over de wijze waarop we elkaar informeren en betrekken. 
Dat loopt naar tevredenheid. We zullen ook aan andere, omliggende gemeenten voorstellen om dat op 
deze wijze met elkaar af te spreken; het gaat immers mede om de belangen van elkáárs inwoners. We 
zullen daar op korte termijn een brief over sturen aan de betreffende colleges.  
 

Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


